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NOTULEN van de op mandag 7 april 2014 in het gemeentehuis gehouden coalitiebespreking 
van de gemeente Leusden. 
 
Aanwezig zijn de leden: 

de dames: M.C. Koetsenruijter 
de heren: G.J. Bosland, A.J. Dragt, J.R. Madiol, J. Overweg,  
M.T.M. Sturkenboom 

Voorzitter/ 
Informateur: de heer W.J. Stegeman 
Tevens  
aanwezig: E.J.C. Eissens, ambtelijke ondersteuning 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. Alle raadsleden worden uitgenodigd om 
te luisteren naar de inbreng vanuit het maatschappelijk middenveld. Iedere sprekers krijgt 
twee minuten inspreektijd.  

 
2. Coalitiebesprekingen Insprekers 
Stichting Jeugd- en Jongerenwerk, Flip Meijer, vraagt aandacht voor het welzijnswerk in 
Leusden. Het welzijnswerk is aan veranderingen onderhevig. Er werd aanbodgericht ge-
werkt. Nu wordt gevraagd de werkwijze om te vormen naar een participatiegerichte samen-
werking met andere welzijnsorganisaties in Leusden. De stichting is bezig het beleid daarop 
aan te passen. Hij vraagt de raad het jeugd- en jongerenwerk daarvoor de ruimte te geven 
en dat zij niet in één welzijnsorganisatie worden meegenomen. Hij wil een herkenbare plek 
behouden voor de jongeren in Leusden.  
 
Anko Kappersbond, Gert Jan Deben, is blij met de uitnodiging om te mogen inspreken bij de 
coalitieonderhandelingen. De organisatie is belangenbehartiger voor alle professionele kap-
pers. In Leusden zijn circa veertig kappers actief waarvan slechts een derde in een bedrijfs-
pand zijn gevestigd. De Anko staat voor eerlijke concurrentie. De raad bepaald hoe een be-
stemmingsplan eruitziet en onder welke voorwaarden een kappersbedrijf zich mag vestigen. 
Het gaat om behoud van werkgelegenheid. Veel leerlingen krijgen in de kappersbranche de 
mogelijkheid een startkwalificatie te verwerven.  
 
Centraal Zorg, Wilco Groeneweg, is in Leusden actief met 150 medewerkers in de thuiszorg. 
Zijn verzoek heeft betrekking op het zorgdossier. De komende jaren worden veel belangrijke 
vragen overgeheveld naar de gemeenten. Hij vraagt of de raad expliciet wil nadenken over 
hoe zij de lokale informatie willen betrekken bij de besluitvorming. Elke plaats is anders en 
de wijze van zorg verschilt per gemeente. Behoeften van cliënten in de wijk worden nu al ge-
realiseerd door een beroep te doen op hun directe omgeving. Daarnaast wordt gekeken wat 
de mogelijkheden zijn rond informele zorg. De Wensboom wordt door Centraal Zorg onder-
steund.  
 
Welzijn Leusden, Peter van Wermeskerken, geeft aan dat Welzijn Leusden samen met La-
rikslaan2 bezig is de krachten te bundelen om te komen tot één welzijnsorganisatie. Leusden 
is een dorpse gemeente met veel dwarsverbindingen. Preventie en het voorkomen dure zorg 
is heel belangrijk. Hij vraagt de raad de omvorming tot één welzijnsorganisatie te ondersteu-
nen.  
Eén organisatie heeft een voordeel op de bedrijfskosten, één directeur, één bestuur, één 
personeelsafdeling geeft schaalvoordelen. Dat geldt ook voor het jongerenwerk. De doel-
groepen verschillen wel maar de uitvoerende werkzaamheden zijn binnen een organisatie 
uitstekend uit te voeren.  
 
Nieuw Knal Groen, NMU en CML, Joris Hoogenboom, vraagt aandacht voor de gebiedsont-
wikkeling in de Lange Steeg.  
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Hij wil een goed plan ontwikkelen voor natuur, recreatie en voor een goede landbouwtoe-
komst in dat gebied. Hij wil daaraan invulling geven vanuit de groene agenda van de ge-
meente Leusden. Er is een breed samenwerkingsverband waarin diverse partijen participe-
ren. De ontwikkeling van het gebied vraagt tijd en op basis van de uitkomsten wil hij graag 
het gesprek aangaan met de raad en het college.  
Het gebied betreft ruim 200 ha. Als de plannen worden gepresenteerd zal daarvoor ook fi-
nanciering gezocht moeten worden. Er zijn diverse mogelijkheden om de financiering rond te 
krijgen. Financiering kan ook geld uit een compensatiefonds zijn voor de A28. Wellicht zijn 
Europese fondsen aan te wenden. Het zou goed zijn als de raad aangeeft dat de groene 
agenda leidend moet zijn voor de ontwikkeling aan de Lange Steeg. Het is niet verstandig 
uitspraken te doen over woningbouw. Dat komt pas aan het eind van de rit in beeld.  
 
Buitensportverenigingen, Karin Hoogendijk, spreekt namens het platform buitensportvereni-
gingen Leusden. Daarbij zijn meerdere buitensportverenigingen aangesloten. De verenigin-
gen brengen veel sportactiviteiten, maar zij hebben ook een grote maatschappelijk functie 
voor de inwoners van Leusden. De sportverenigingen hebben een aantal zorgen. Een daar-
van is de huurverhoging. Zij wil voorkomen dat leden afhaken vanwege contributiestijgingen. 
Verenigingen worden dan mogelijk bedreigd in hun voortbestaan. Verenigingen willen de ac-
commodaties graag breder inzetten. Er kan een andere functie aan de accommodaties wor-
den gegeven zonder dat deze concurrerend is voor andere ondernemers. Zij nodigt de raad 
uit om met het platform in gesprek te gaan om tot de goede samenwerking te komen.  
Sportverenigingen hebben wel nagedacht over jeugdzorg. Verenigingen worden wel beperkt 
in hun mogelijkheden en om die reden is dat niet verder uitgekristalliseerd.  
 
Kunstgebouw, IJsbreker, Bibliotheek Leusden, De Tuin, Hendrik Jan Houtsma, geeft aan dat 
partijen samenwerken in de cultuurkoepel Leusden. Hiermee heeft iedereen in Leusden de 
kans om kunst en cultuur te beleven. In de gemeente worden diverse projecten georgani-
seerd voor diverse doelgroepen. Hij vraagt aandacht voor drie onderdelen: 
- Houdt de voorzieningen en subsidies op peil. Cultuur ondersteunt de opvoeding van kin-

deren en houdt ouderen betrokken.  
- Het accommodatiebeleid geldt ook voor sommige cultuuraccommodaties. Maak haalbare 

afspraken en geef ruimte aan ondernemerschap. 
- De bibliotheek heeft locaties in Leusden-Zuid en in Achterveld. Hij vraagt de raad die loca-

ties te behouden en verder uit te breiden.  
In 2014 is het fonds Samenlevingsinitiatieven gestart. Daar is hij blij mee en hij adviseert de 
gemeente daar ruimhartig gebruik van te maken.  
Met een ruimer horecabeleid kan een accommodatie ook geld genereren.  
 
De Tuin, Ton Wevers, zegt dat vier jaar geleden nog geen sprake was van de Samenleving 
Voorop. Halverwege de vorige raadsperiode heeft het bestuur van het hOEKhUIS besloten 
theater de Tuin op te zetten. Het initiatief geldt als schoolvoorbeeld van de Samenleving 
Voorop. Het theater heeft bewezen te voldoen aan de culturele en maatschappelijke doel-
stelling. Er wordt 60% meer aan voorstellingen gerealiseerd met een gelijkblijvende subsidie. 
Hij vraagt de subsidie voor de Tuin in de komende raadsperiode te handhaven op het huidi-
ge niveau. Verdere groei wordt gefinancierd uit de exploitatie, sponsoring en de inzet van 
zeventig vrijwilligers.  
 
Cliëntenraad WSW, Klaas Nanninga, komt op voor de belangen van mensen met een ar-
beidsbeperking, werkzaam bij RWA Amfors. Voor Leusden gaat het gaat het om zeventig 
inwoners. Door de invoering van de Participatiewet zal er voor die mensen veel veranderen. 
Zij moeten meer verantwoordelijkheid dragen voor hun positie in de samenleving. Dat is al-
leen mogelijk als gemeenten en rijk voldoende invulling geven aan de randvoorwaarden: 
- Passende werkplekken voor mensen met een arbeidshandicap. 
- Vooruitlopend op de quotumregeling moet de gemeente zelf een hoog percentage ar-

beidsgehandicapten in dienst nemen. 
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- RWA-bedrijfstakken verdienen een voorrangspositie bij de aanbesteding van werk waar-
voor mensen met een arbeidshandicap in aanmerking komen.  

- Het blijven bieden van beschutte werkplekken voor die mensen die dat nodig hebben. 
- Het inzetten van een pgb moet mogelijk blijven.  
De cliëntenraad is niet betrokken geweest bij het opstellen van de Peilnota voor het Sociaal 
Domein Leusden 2014.  
In het conceptcoalitieakkoord is hierover wel een en ander opgenomen. De heer Nanninga 
zal het akkoord erop nalezen en zal zijn reactie nog in week 15 geven.  
 
Onderwijs Leusden, Jeannette Ridderhof, dir. Montessorischool, geeft aan dat zij inspreekt 
namens vier onderwijsbesturen in Leusden. De raad ontvangt nog een uitnodiging voor een 
onderwijsontbijt. Zij heeft het rapport van de informateur gelezen. Daarin stond onderwijs 
heel summier genoemd. Dat verbaast haar omdat zij de gemeente als een belangrijke en be-
trouwbare partner ziet. Leusden is een fijne gemeente met een goede woonomgeving waarin 
kinderen prettig kunnen opgroeien. Daar hoort onderwijs bij. Er wordt ook gesproken over in-
tegrale kindcentra. Dat is een plek waar kinderen bij elkaar komen om zich samen te ontwik-
kelen en samen te leren. Passend onderwijs heeft in Leusden een pilot gehouden en het 
nieuwe samenwerkingsverband heeft deze pilot overgenomen. De gebouwen zijn nog niet 
ingesteld op passend onderwijs.  
Voor het IKC is huisvesting van belang. Onderwijsgebouwen zijn nu maar voor een klein deel 
geschikt om bredere dienstverlening te huisvesten.  
 
Voila, Wichert Eikelenboom, vraagt de nieuwe raad scholen geschikt te maken voor een IKC. 
Hij wil gezamenlijk kijken naar mogelijkheden om vierkante meters te realiseren voor een 
IKC. Vanaf 1 januari 2015 wordt het buitenonderhoud van scholen overgeheveld naar de 
schoolbesturen. Groot onderhoud, bijvoorbeeld dakvernieuwing is daarin niet meegenomen. 
Het begrip renovatie is niet in die wet opgenomen. Daar wil hij graag nader over spreken met 
de raad.  
Enige tijd geleden is door Voila een bijeenkomst gehouden over het IKC. Hij denkt dat er 
over tien jaar meerdere bv’s zijn binnen een school waarin onder andere de buitenschoolse 
opvang is geregeld. De kinderopvang wil graag meedoen in een MFC, maar op dit moment 
zijn daarvoor geen vierkante meters beschikbaar. De balans tussen oude en nieuwe school-
gebouwen is heel belangrijk. Voila is een koepel voor dertien scholen, maar scholenkoepels 
met minder scholen lopen een groter risico bij het groot onderhoud van scholen.  
 
LTO De Liniedijk, Lisan Oskam, wil een aantal punten even kort langslopen. LTO is belan-
genbehartiger voor de landbouw en het buitengebied. De ruimte is ook heel belangrijk om de 
landbouwwerkzaamheden uit te oefenen. In het convenant Lange Steeg staat dat geen van 
de partijen woningbouw toejuicht. LTO wil het gebied laten zoals het is en de landbouw kan 
daar op de huidige manier worden gehandhaafd. LTO heeft ook het energieakkoord onderte-
kend. Landbouw heeft daken beschikbaar voor het plaatsen van zonnepanelen. LTO is geen 
voorstander van het plaatsen van zonnepanelen op landbouwgrond of weilanden. LTO wil 
dat glasvezel ook in het buitengebied beschikbaar komt. Als laatste punt wil zij de stikstof-
salderingsbank benoemen. Zij vraagt de raad alert te zijn op slapende stikstofrechten.  
Er zijn verschillende opvattingen over duurzaam, zij meent dat de landbouw zoals die nu 
wordt uitgevoerd ook duurzaam is. Voor LTO is het van belang dat in dat gebied geen ver-
snipperde percelen ontstaan.  
Veel boeren gebruiken de daken nu ook voor zonnepanelen. Wellicht dat de boeren en de 
deelnemers aan het energieakkoord nog iets voor elkaar betekenen. Het is zonde om op 
goede grond zonnepanelen neer te leggen als er nog zoveel daken beschikbaar zijn.  
LTO heeft geen signalen dat de Lange Steeg verdroogd. LTO zit wel aan tafel bij de conve-
nantpartijen over de Lange Steeg. Voor LTO is landbouw nog steeds het belangrijkste voor 
dat gebied. LTO is niet tegen het convenant, op dit moment is er geen toegevoegde waarde 
om het convenant te ondertekenen.  
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Muziekvereniging Lisiduna, Jan Willem Sandker, zegt dat het muzikale leven in Leusden op 
veel plaatsen onder druk staat. Op scholen wordt muziekonderwijs ingeperkt en voor ouders 
wordt het bijna onbetaalbaar om kinderen naar muziekles te sturen. Hij is van mening dat er 
wel een kweekvijver moet blijven van waaruit muzikanten kunnen opstaan. Daarom streeft 
de muziekvereniging ernaar om nieuwe initiatieven te ontwikkelen om het muziekleven te la-
ten floreren. In 2015 wil de muziekvereniging starten met de oprichten van een jeugdorkest. 
Bij het opstellen van een coalitieakkoord is dit het juiste moment de coalitie te vragen dit ini-
tiatief actief te ondersteunen. Het gaat niet per se om geld.  
 
Scouting Manitoba, Maryse Roelofszen, zegt dat de scouting als jongerenclub met een 
maatschappelijke functie het belang van buitenactiviteiten voor de jeugd wil benadrukken. In 
tijden van bezuinigingen en de decentralisatie van de jeugdzorg meent Manitoba dat de ge-
meente behoefte heeft aan toegankelijke activiteiten voor de jeugd. Veel activiteiten kunnen 
door de Leusdenaren zelf worden georganiseerd. Ondersteuning vanuit de gemeente is van 
groot belang. Zij hoopt op een prettige samenwerking met deze gemeenteraad. Manitoba 
heeft nog geen concrete ideeën die zij voor de gemeente Leusden zouden kunnen oppak-
ken.  
 
De Fietsersbond, de heer Polak, wil een aantal punten naar voren halen. Hij zal zijn betoog 
nog per e-mail naar de raadsleden sturen. Het advies over een toeristisch fietspad langs het 
Valleikanaal is gedeeltelijk overgenomen. Daarnaast is gewezen op een onveilige situatie 
van de Hamersveldseweg ter hoogte van de Lange Steeg. Dat aspect heeft de aandacht van 
B&W. Er is een afwijzende reactie ontvangen om normen in het bestemmingsplan op te ne-
men ten aanzien van fietsparkeren. Daarnaast geeft hij aan dat de het voor fietsers nog ge-
vaarlijker wordt op het moment dat de Ben Pon Baan wordt aangesloten op de Hamers-
veldseweg. Tevens vraagt hij aandacht voor het fietspad bij de Biezenkamp. De coalitie geeft 
aan dat er geen vrachtverkeer op de Hamersveldseweg komt zodra de overgang bij de Ben 
Pon Baan is gerealiseerd.  
Spreker heeft het conceptvoorstel nog niet gelezen, hij kan daar per mail nog op reageren.  
 
Zorgbeleid, E.J. Tuininga, woont al veertig jaar in Leusden. Hij heeft met de bewoners een 
plan ontworpen voor de wijk Rozendaal, dat is eigenlijk een voorschot op het energieak-
koord. Hij stelt voor de creativiteit van burgers beter in te zetten en te stroomlijnen. Maak vier 
discussieplatforms met tien deskundigen en tien buitenstaanders. Pak het op met een pro-
fessionele organisatie en kijk wat er voor de zorg gedaan kan worden.  
 
Explosieve stijging huur sociale huurwoningen, Ane Harting, niet aanwezig.  
 
Werkgroep Tweede Sporthal, Rein van Soest, zegt dat veel partijen de tweede sporthal als 
inzet hebben gebruikt voor de verkiezingen. Vrijwel alle partijen onderstrepen het belang van 
een tweede sporthal. In de discussie hoort hij vaak dat het een tijdelijk probleem is en dat er 
na 2020 geen behoefte meer is aan een tweede sporthal vanwege de vergrijzing. De tweede 
sporthal is een raadsinitiatief uit 2009. Met een aantal sportverenigingen en een Leusdens 
ondernemer is een plan opgesteld voor een tweede sporthal. Het plan wordt breed onder-
steund. Samenleving Voorop is voor hem reden dit samen met de gemeente te realiseren. Er 
wordt gezocht naar een invulling van de plannen op het Burg. Buiningpark in Leusden. Er is 
ook gedacht aan een alternatief voor 't Binnenhuys.  
Voor de exploitatie overdag wordt gedacht aan een samenwerking met de IJsbreker voor 
andere activiteiten. Overdag is de sporthal ook bruikbaar voor sportbeoefening voor basis-
schoolleerlingen. 
  
Muziekvereniging Door Wilskracht Sterk, Jan Wijntjes, geeft aan dat hij eind december 2013 
bij de fracties is langs geweest om een eerlijke prijs te krijgen voor het inzamelen van oud 
papier. Hij vindt dat opbrengsten bij die instanties terecht moeten komen die zich inzetten 
voor de inzameling van oud papier.  
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Daarnaast vraagt hij aandacht voor ouderen die op de dagopvang gebruikmaken van een 
warme maaltijd. In veel gemeenten wordt die warme maaltijd afgeschaft.  
 
Bibliotheek Leusden, Liesbeth Ram, zegt dat er eerder op de avond al een pleidooi is ge-
houden voor de cultuur in het algemeen. Zij voegt daar het vestigingsbeleid van de biblio-
theek aan toe. De bibliotheek in Leusden heeft de wijkbibliotheek aan de Hamersveldseweg 
en twee servicepunten in Leusden-Zuid en Achterveld. Zij pleit ervoor die drie vestigingen te 
handhaven. Er wordt naar gestreefd de openingstijden van de servicepunten verder uit te 
breiden. De bibliotheek heeft grote maatschappelijke waarde en draagt bij aan geletterdheid. 
Zij wenst het behoud van de drie vestigingen.  
 
Fairtrade Leusden, Chieni Wassink, is lid van de Fairtrade werkgroep Leusden. Samen met 
een aantal enthousiaste Leusdenaren wil zij Leusden omvormen tot een Fairtrade gemeente. 
Door middel van Fairtrade kunnen boeren in derdewereldlanden een goed bestaan opbou-
wen. Zij denkt dat de tijd rijp is voor Leusden om zich als Fairtrade gemeente aan te melden. 
Daarvoor moet de gemeente aan een aantal criteria voldoen. Een van de criteria is betrok-
kenheid van de lokale overheid. De gemeente heeft een ambtenaar beschikbaar gesteld om 
mee te denken met de stuurgroep over een grotere naamsbekendheid ten aanzien van Fair-
trade . Zij vraagt de coalitiepartijen Fairtrade op te nemen in het coalitieprogramma. Verder 
wil graag het netwerk van de gemeente gebruiken om Fairtrade verder uit te dragen. Binnen 
het gemeentehuis wordt tijdens vergadering wel Fairtrade koffie geschonken. Daar moet 
Fairtrade thee aan worden toegevoegd. In het bedrijfsrestaurant moeten ook enkele Fairtra-
de producten verkrijgbaar zijn.  
 
Ontwikkeling Hamershof, Martin van der Zwan, wil samen met de eigenaren investeren in de 
vitaliteit en aantrekkelijkheid van Winkelcentrum de Hamershof. Als vrijwilliger heeft hij alle 
eigenaren en belanghebbenden gevraagd in hoeverre zij bereid zijn mee te werken aan het 
aantrekkelijk houden van de Hamershof. In 2013 heeft de gemeente gezamenlijk met alle be-
langhebbende een breed gedragen visie opgesteld. Partijen ondersteunen die visie nog 
steeds en zijn bereid daarin mee te investeren. Hij vraagt de coalitiepartijen concrete stap-
pen te zetten en de plannen verder uit te werken. Hij is bereid deze intermediairrol nog een 
tijdje voort te zetten. In de visie wordt gesproken over een budget om tijdelijke leegstand te 
voorkomen. Verder is het belangrijk de kracht van Leusden te benutten om het winkelcen-
trum goed op de kaart te zetten en ervoor te zorgen dat de Leusdenaren hier blijven winke-
len.  
 
Bedrijvenkring Leusden, Ronald de Kimpe, wil een aantal zaken naar voren brengen die voor 
de leden van de BKL van groot belang zijn. Hij leest in het rapport van de informateur 'Een 
nieuwe start voor Leusden' een aantal zaken waar bij blij mee is. Minder regels en verminde-
ring van bureaucratie, daaraan wil hij toevoegen: een oplossingsgerichte houding. Investeren 
in een actieve accountmanager. Hij wil dat deze accountmanager werkt met een heldere op-
dracht, liefst met wat meer uren. Hij pleit ervoor dat ook naar de toekomst deze accountma-
nager los van de gemeente wordt gepositioneerd. Verder wil de raad investeren op kansrijke 
bedrijfslocaties. Verder staat in het stuk: de rest kan in de ijskast worden gezet. Daar schrikt 
de BKL van. Hij is voor een koppeling in de Participatiewet. Hij adviseert de raad goed te kij-
ken naar de Leusdense ondernemers bij het uitzetten van opdrachten. Het belang van de re-
gio is groot. Wellicht is het een idee als de burgemeester de portefeuille Economische zaken 
onder haar hoede neemt. In de gemeente Bunschoten werkt dat heel goed.  
De accountmanager die wordt geworven uit de kring van ondernemers kent de problematiek 
beter dan een ambtenaar. Ook maatschappelijke ondernemingen kunnen zich wenden tot de 
accountmanager.  
 
Energieakkoord Leusden, Bert Boeijink, wil investeren in het gemeentelijke vastgoed en de 
scholen. Op de daken kunnen massaal zonnepanelen worden gelegd. Vanuit het energieak-
koord wil hij een revolverend fonds onder de aandacht brengen.  
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Dat zou kunnen vanuit duurzaamheidsleningen. Het energieloket is een grote wens van het 
energieakkoord. Burgers en bedrijven kunnen hier een goede en eerlijke voorlichting krijgen. 
De samenwerkende partijen van energieakkoord zouden nog beter functioneren onder lei-
ding van een professionele projectleider.  
 
Sneller internet in het buitengebied, Hendrik Jan Houtsma, is niet meer aanwezig. 
 
De Historische Kring, Ronald Polak, heeft veel taken die dicht tegen het publieke domein aan 
liggen. Er is een historisch documentatiecentrum opgebouwd. Ook bij het monumentenbeleid 
is de historische kring betrokken. Dat wordt gedaan door veel vrijwilligers. Sinds 1 januari 
2014 wordt de Historische Kring geacht daarvoor kosten in rekening te brengen. Er zijn re-
denen aanwezig om voor de taken die dicht bij het publieke domein liggen een bescheiden 
structurele bijdrage van de gemeente te ontvangen. In de praktijk is het lastig hiervoor een 
goed tarief vast te stellen. Het gaat om een structurele bijdrage van € 1.500,00 per jaar.  
 
Natuur- en milieufederatie, Joris Hoogenboom, niet aanwezig (NB. zie pagina 1). 
 
De Haaien, Guy van Boheemen, geeft aan dat LZ&PC De Haaien 350 leden telt. De club be-
staat uit een zwemafdeling en een sepia-afdeling waarbij mensen onder begeleiding van een 
fysiotherapeut kunnen zwemmen. Net als alle verenigingen heeft De Haaien ook een aantal 
bezuinigingen voorbij zien komen. In 2019 loopt het contract met de SRO af. In de komende 
bestuursperiode moet een besluit worden genomen over de toekomst en het beheer van het 
zwembad. Vanuit de KNZB is erg veel knowhow aanwezig ten aanzien van het beheer en 
het opzetten van een zwembad. Hij gaat ervan uit dat de raad de noodzaak van een zwem-
bad voor Leusden blijft zien. Het zwembad wordt veel gebruikt en de club heeft moeite de 
zwemuren vast te leggen. Hij vraagt aandacht voor de sociale functie van het zwemmen.  
Het zwemmen onder begeleiding van een fysiotherapeut staat los van Welzijn Leusden, zij 
zijn hiervan wel van op de hoogte. Het begeleid zwemmen wordt vanuit de vereniging gefaci-
liteerd. Hij betreurt het dat het schoolzwemmen is afgeschaft. Kinderen kunnen pas met 
zwemmen bij De Haaien beginnen als zij een zwemdiploma hebben. Tevens is school-
zwemmen een goede invulling van de minder relevante uren in het zwembad.  
 
Stichting Plus Wonen, Mary Dekker, geeft aan dat vanaf 2015 de gemeente verantwoordelijk 
is voor beschermd wonen. De zorgvrager en de mantelzorger zijn daarbij het uitgangspunt. 
Bij de stichting is een enorme wachtlijst voor begeleid wonen zonder dat daarvoor acquisitie 
wordt gedaan. Zij hoopt dat zij door de raad wordt uitgenodigd voor een gesprek.  
 
AFAS Leos volleybal, Corine Thielen, zegt dat er te weinig zaalruimte is waar wedstrijdvol-
leybal gespeeld kan worden. Alleen de Korf en de Meent voldoen aan de bondseisen. Zij on-
dersteunt de argumenten voor een nieuwe sporthal. Beide zalen zijn bomvol geboekt. MFC 
Antares voldoet niet aan de eisen. Daarbij is de vloer zo gevaarlijk dat het niet verantwoord 
is daarop te volleyballen. De vloer is zo glad en is alleen bespeelbaar met natte schoenen. 
De hoogte van een hal moet 7 meter zijn.  
 
LOF, Fred Bakema, vertegenwoordigt detaillisten in de winkelcentra. Hij heeft een brief ge-
stuurd met een tiental aandachtspunten. Hij heeft gehoord dat er maar weinig van de aan-
dachtspunten terug te vinden zijn in het conceptcoalitieakkoord. Een aantal aspecten zijn 
voorbijgekomen. Hij vraagt de gemeente bij het aanbesteden van projecten zoveel mogelijk 
Leusdense bedrijven daarbij te betrekken. In het Hart van Leusden is veel energie ingesto-
ken. Hij wil voorkomen dat de Hamershof en het Hart van Leusden verpauperen. De Biezen-
kamp vindt hij heel zorgwekkend. De ontwikkelingen moeten weer op gang worden gebracht. 
Verder moet de gemeente streven naar eerlijke concurrentie. Ondernemers in het winkelcen-
trum hebben vaak duurdere locaties en moeten aan veel eisen voldoen ten opzichte van on-
dernemers op bedrijventerreinen.  
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Werkgroep Zorg en Welzijn, St. maatschappelijk begeleiding SMBL en SOL, Hans Acherman 
zegt dat alle organisaties zijn verenigd binnen de SMBL. Er komen grote veranderingen in 
het sociale domein. De SMBL wil de gemeente daarbij graag helpen. In 2013 is een bijeen-
komst georganiseerd om te kijken hoe het sociale domein beter georganiseerd kan worden. 
Daaruit is de Wensboom Leusden ontstaan. Een ander initiatief dat is ontstaan is Buurtco-
operatie Alandsbeek. Dit zijn pogingen om de burger actief te betrekken bij het sociale do-
mein. Hij heeft drie verlangens: 
- De gemeente moet zo spoedig mogelijk kwetsbare burgers infomeren over het sociale 

domein en de thuiszorg. 
- Zorg ervoor dat er per 1 januari 2015 geen discontinuïteit ontstaat.  
- De gemeente moet creatief zijn in de gezamenlijke ontwikkeling van de sociale infrastruc-

tuur voor Leusden.  
Dat betekent dat niet alles al vastgezet moet worden in de regio.  
 
Bestuurslid Hamershof en bestuurslid KHN, Hillie Walet vindt dat de gemeente moet blijven 
investeren in Leusden. Het moet een aantrekkelijk gemeente blijven om te wonen, te werken 
en te recreëren. Er moet rekening mee worden gehouden dat het aantal vierkante meters ten 
opzichte van het aantal inwoners niet te groot wordt. Het Hart van Leusden moet verder wor-
den ontwikkeld en het winkelcentrum moet worden opgeknapt. Samenwerking moet worden 
gezocht tussen vastgoedeigenaren en gebruikers. Daarnaast moet worden voorkomen dat er 
een soortgelijke situatie ontstaat als bij de Biezenkamp. Detailhandel hoort binnen de be-
staande winkelgebieden. Toeristenbelasting zou zij het liefst afschaffen of anders moet in-
zichtelijk zijn waaraan de Toeristenbelasting wordt besteed.  
De detailhandel heeft veel last van de 24 uurseconomie. Op zondag komen in Leusden mi-
nimaal 3000 betalende klanten in de winkels. Verder meent zij dat detailhandel binnen be-
staande winkelgebieden thuishoort en niet op bedrijventerreinen.  
Een aanpassing van het huidige parkeerregime is onwenselijk en er is voldoende fietspar-
keergelegenheid bij de Hamershof. De bewegwijzering naar de Hamershof blijft een punt van 
aandacht.  
 
Het bestuur heeft een mystery guest uitgenodigd. Sinterklaas is verheugd hier vanavond 
aanwezig te zijn. Hij is momenteel in Nederland voor een korte vakantie. Hij feliciteert de 
winnaars van de gemeenteraadsverkiezingen. Verder bemoeit hij zich niet met politiek.  
 
De voorzitter geeft aan dat er een samenvattend verslag van de bijeenkomst wordt ge-
maakt. 
 
Woensdag 9 april a.s. kunnen de coalitiepartijen het conceptcoalitieprogramma nogmaals 
doornemen en daar waar nodig aanvullen.  
 
Maandag 14 april a.s. zijn de fracties van VVD en CDA in de gelegenheid hun visie op het 
conceptcoalitieakkoord te geven 
 
3. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.15 uur. 
 
Leusden. 
 
 
 
griffier,  voorzitter, 


